
Protokoll vid styrelsemöte 10  20220208

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Erik 
Sånnek, Aina Andersén, Elisabet Stålarm och P O Damberg. 

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet, hälsade alla välkomna.

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista. 

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Medlemsantalet är nu 456. 

§5 KPR
P O informerar:
KSAU skulle varit med på nästa KPR, men kommunens personal arbetar fortfarande 
hemifrån och har inga möten. Ett extra KPR kommer hållas när KSAU kan medverka. 
Senaste uppföljningen av antal vårdpersonal per vårdtagare visar att det vid senaste 
uppföljningen är 14 under en en tvåveckorsperiod.
Skarahemmet har öppnat en ny avdelning för särskilt boende. Fortsatt långa köer till 
särskilt boende.
Det finns en broschyr framtagen om fixartjänsten.
P O frågar MAS om vilken policy man har på äldreboenden vad gäller antal måltider 
per dag för brukare. En ändring till 6 måltider per dag kan göra väldigt stor skillnad.
Inget nytt har tillkommit i äldreomsorgsplanen, omsorgsnämnden ska behandla den 
först.
Därefter kommer KPR att få handlingen som remiss. Då blir det möjligt för SPF att 
diskutera den på ett samrådsmöte.

§6 Övriga rapporter 
 Anita informerar

    har gått en kurs i Opinionsbildning för KPR.  Anita försökte i skrivna frågor 
(webbinarium) problematisera lämpligheten av att KPR opinionsbildar externt 
exempelvis i media.

    utbildning om allmänna arvsfonden(lokala anläggningsstöd ochprojektstöd)
Jan Olof informerade att Skara SPF varit med i veteranvetartävlingen med ett lag. 



§7 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Inga synpunkter (se bilaga 1).

§8 Program/aktuellt läge    
    Programmet är klart fram till september.
    Årsmötet flyttas till 2 mars 2022 kl: 14:00 på Missionskyrkan. 
    Frågorna till politikerutfrågningen gicks igenom.
    Styrelsen beslutar att vi har  fria månadsmöten fram till sommaruppehållet.
    Till årsmötet kopierar vi 50 exemplar av årsmöteshandlingarna.
    Budgetförslaget godkänns av styrelsen och lämnas för beslut till årsmötet.

 
§9 Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar
Hemsidan har fräschats upp. Flikarna med referat återstår och skall aktualiseras 
senare tillsammans med aktivitetsansvariga.

§10 Marknadsföring
Vi planerar en ny värvningskampanj riktad mot nyblivna pensionärer. Det skall denna 
gång utformas som ett infoblad i likhet med ”Kamraterna i Örebro”. 
Elisabet erbjuder sig att skriva ett förslag.

§11 Aktuella inbjudningar/konferenser
 Seminarium om fallskador den 16 februari kl: 14:00
 Webbinarium om Rekrytering,Marknad och Kommunikation den 17 februari.

§12 Policyfrågor 
Att föra Seniorernas talan utåt / Bilden av oss. Presentationen av oss exempelvis vid 
kontakt med media och myndigheter och andra institutioner föreslås göras via en 
”Boilerplate”, som är en kortfattad beskrivning av vår verksamhet med kontaktuppgifter
och som är avsett att återanvändas. Detta berör inte ”värvningstilltalet” som 
naturligtvis skall vara personligt och alltså på ett helt annat sätt 

§13 Idéer fortsatt att diskutera
Anita nämnde om den teoretiska möjligheten att, kostnadsfritt, kunna få tillgång till ett 
design-program med SPF Seniorernas färger och vår logga, för mer attraktiv 
marknadsföring.

§14 Övrigt
Aina informerar att hon kommer att använda alla våra A4 kuvert vid utdelningen av 
vårt program och andra utskick framöver.



§15 Nästa styrelsemöte
Konstituerande styrelsemöte hålls efter årsmötet den 2 mars.
Nästa styrelsemöte hålls den 8 mars 2022 kl: 09:00 på Sockerbagaren.  

§16 Nästa månadsmöte
Nästa månadsmöte blir den 2 mars 2022 kl: 14:00 i Missionskyrkan(Årsmöte)
Nästa ordinarie månadsmöte är den 16 mars kl:14:00 i Missionskyrkan. 

§17 Avslutning
Ledamöterna Lars Andersson och Jan-Olof Gunnarsson lämnar sina uppdrag efter 
detta möte och tackas varmt för sina gedigna och pålitliga insatser i vår styrelse. 
Ordföranden tackade avslutningsvis för ett trevlig och engagerat möte.   

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare

Elisabet ordnar något till kaffet den 8 mars


